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31 965 B   Wijziging van de begrotingsstaat van het gemeentefonds 
   voor het jaar 2009 (wijziging samenhangende met de  
   Voorjaarsnota) 
 

 

 

 
Nr.     VERSLAG HOUDENDE EEN VRAAG EN ANTWOORD 
   Vastgesteld … juni 2009 
 
 
 

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties1, 
belast met het voorbereidend onderzoek van dit wetsvoorstel, heeft de eer 
verslag uit te brengen in de vorm van een lijst van een vraag met het 
daarop gegeven antwoord. Met de vaststelling van het verslag acht de 
commissie de openbare behandeling van het wetsvoorstel voldoende 
voorbereid. 
 
De voorzitter van de commissie, 
Leerdam 
 

Adjunct-griffier van de commissie, 

Hendrickx 

 

 

Nr Vraag Blz

van tot

1 Hoe groot is de kans dat, gezien de huidige stand van zaken van de bijbehorende wetge-
ving, de adviezen van de commissie-Dijkstal nog in het lopende jaar leiden tot hogere 
betalingen door de gemeenten? Wat betekent dit voor de overblijvende toevoeging aan het 
Gemeentefonds van €9 mln.? 

Antwoord:  

In het licht van de huidige economische situatie heeft het kabinet besloten dat in deze 
kabinetsperiode niet tot verhoging van het salaris van politieke ambtsdragers wordt 
overgegaan. Wel is gekeken naar het kostenbeslag van de overige overgebleven Dijkstal 
voorstellen (samenvoegen kleinste gemeenteklassen, harmonisering gemeenteklassen, 
afschaffen periodiekensysteem burgemeesters en invoeringen toeslag voor fractie- en 
commissievoorzitters). Deze maatregelen hebben een kostenbeslag van circa € 9 miljoen en 
zijn toegevoegd aan het Gemeentefonds.   

De maatregelen die het kabinet voor burgemeesters, wethouders en raadsleden wil 
doorvoeren, vinden hun beslag in de rechtspositiebesluiten van betrokken ambtsdragers. 
Aan een wijziging van deze besluiten wordt thans gewerkt met het oog op definitieve 
besluitvorming in dit begrotingsjaar.  
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